
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 07. září 2022 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

Zúčastnili se: p. Cerovská, Ing. Hloušková, Ing. Hora,  

               p. Franče, p. Smolka, p. Randa  

 

Omluven:       p. Matička  

 

Hosté:         Mgr. Soukup, Ing. Kubicová  

 

 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení 
2) Návrh rozpočtových změn na rok 2022  
3) Zpráva o činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2022 
4) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 

 

 

 

 

Předseda finančního výboru p. Karel Matička se omluvil z dnešního jednání a jeho 

vedením pověřil pana Smolku. Členové finančního výboru zastoupení odsouhlasili. Pan 

Smolka přivítal přítomné a zahájil jednání.  

 

 

 

Ad 1) Kontrola usnesení: usnesení č. 5/2022, 6/2022 a 7/2022 byla splněna 

projednáním ZM dne 23.6.2022.      

 

 

 

Ad 2) Návrh rozpočtových změn na rok 2022 – navrhované změny podrobně okomentoval 

pan místostarosta Mgr. Soukup.  

V bodě 3) rozpočtových změn, stavební úpravy knedlíkárny, pan místostarosta 

obeznámil členy výboru s výsledky ekonomické analýzy, kterou si město nechalo 

zpracovat a která měla vyhodnotit požadavek zhotovitele o navýšení původní 

vysoutěžené částky, způsobené navýšením cen vstupů. Rozpočtová změna je výsledkem 

2-kolového jednání mezi zástupci města a zástupci zhotovitele. Jsou plánovaná 

jednání ohledně posunutí termínu dokončení. Uvedené změny by vliv na dotaci mít 

neměly. 

Jednou z navrhovaných rozpočtových změn je i projektová dokumentace a studie, která 

řeší plánované omezení parkování u prodejny Lidl pro obyvatele přilehlých ulic. 

Záměr vedení společnosti Lidl se setkal s nesouhlasným postojem členů výboru a bylo 

panem Ing. Horou navrženo, aby vedení města poslalo nesouhlasné vyjádření 

k zamýšlenému kroku.  

Rozpočtování výdajů spojené s ubytováním uprchlíků z Ukrajiny, které budou kryty 

výběrem nájemného a služeb od těchto nájemníků, doplnila svým komentářem paní Ing. 

Kubicová. 

Uvedené rozpočtové změny budou kryty vyššími vlastními příjmy. 

Pan Smolka předložil návrh usnesení č. 8/2022, který byl schválen 6-ti hlasy. 

 

 

 

Ad 3) Zpráva o činnosti finančního výboru za I. pololetí roku 2022 byla členům 

finančního výboru zaslána písemně k prostudování a protože nikdo nevznesl žádné 

dotazy ani doplnění, p. Smolka přečetl návrh usnesení č. 9/2022, který byl schválen 

6-ti hlasy. 

 

 

 

 

 



Ad 4) Paní Ing. Kubicová podala přítomným členům informaci, která se nedostala do 

připravovaného programu a to rozpočtovou změnu spojenou se založením Nadačního 

fondu Chodov pomáhá, týkající se vkladu do nadačního fondu.  

Závěrem pan Ing. Hora zhodnotil pozitivně práci finančního výboru v uplynulém 4-

letém období a poděkoval ekonomickému odboru za perfektní přípravu podkladů 

k jednáním finančního výboru a spolupráci s předsedou p. Matičkou. 

P. Smolka následně poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání finančního 

výboru.  

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 

 

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta, místostarosta 


